
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 7 OKTOBER 2014
Aanwezig:
Leden: 
CDA Th. van Heese,  I.C. Vink-Albrecht, en J. Pijnaker-Kooter
VVD H. Werner, C.C.J. Breed-Vlaar
D66 F.J.M. Duits, S.J. Bier, H. van Dijk
GroenLinks G.M.M. Wehkamp
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heiliegers, B.A. Graal, R. van Haeften en W. Westerman
Voorzitter: R.P. van Schie
Griffier: A.J. Kuijper

Mede-aanwezig: De heren Van Elst (afdeling Middelen) en Driessen (afdeling Ruimte) 

1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda

De Voorzitter opent de vergadering. Er is bericht van verhindering van de heer Koelman. 
Agendapunt 13 (krediet sluisjes Halfweg) wordt besproken na agendapunt 10. Aldus 
gewijzigd wordt de agenda vastgesteld. De heer Bier maakt de heer Koelman excuses 
omdat ij hem in de vorige vergadering had aangesproken over het uiten van artikelteksten en 
vervolgens het zelf ook deed. 
 

2. Conclusies van de commissievergadering van 2 september 2014

De conclusies worden ongewijzigd vastgesteld. 
Naar aanleiding van de conclusies komt het volgende aan de orde. Op de vraag van 
mevrouw Kerkhoff naar de stand van zaken Poldermanterrein antwoordt wethouder Van 
Haeften dat de totale intentieverklaring inclusief addendum nu is getekend en dat de 
verwachting is dat de overdracht binnen twee tot drie weken geregeld wordt. 

3. Lijst van toezeggingen tot en met 2 september 2014

Geen opmerkingen

4. Spreekrecht

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.

A-stukken

5. Nota Kernenbeleid

Alle partijen hebben veel vragen en opmerkingen over de nota. De Voorzitter constateert dat 
de nota nog niet rijp is voor behandeling in de raad van 28 oktober 2014. Wethouder Van 
Haeften zegt toe in de volgende commissievergadering met een nadere schriftelijke 
toelichting te komen voor de uitvoering van het beleid uit de Nota. 



6. Beleidsplan Sociaal Beleid

De commissie is positief over het Beleidsplan Sociaal Domein. Enkele overgebleven vragen 
worden schriftelijk beantwoord. Toegezegd wordt dat na vaststelling het beleidsplan 
De voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 28 oktober 2014. 

7. Verordeningen Wmo en Jeugdwet

Na bespreking constateert de voorzitter dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 28 oktober 2014.

8. Verordeningen Participatiewet

Op een aantal vragen wordt nog schriftelijk antwoord gegeven. De voorzitter constateert dat 
het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering van 28 oktober 2014

9. Nieuwe grens bebouwde kom Haarlemmerstraatweg 

De voorzitter constateert na bespreking dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raad van 28 oktober 2014.  

10.  Integraal meerjarenbeleidsplan Veiligheid 2015-2018

De voorzitter constateert na bespreking dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raad van 28 oktober 2014.  

13. Kredietaanvraag sluisjes Halfweg 

Na bespreking en een nadere toelichting van burgemeester Heiliegers over de achtergrond 
en de noodzaak van de maatregelen constateert de voorzitter dat het voorstel geagendeerd 
kan worden voor de raadsvergadering van 28 oktober 2014. Het college zal nog reageren op 
de brief van de heer W. Koelman aan de raadsleden over de sluisjes Penningsveer. 

11.   Archiefverordening 2014

Na bespreking van het voorstel constateert de voorzitter dat het geagendeerd kan worden 
voor de raadsvergadering van 28 oktober 2014. 

12.  Programmabegroting 2015

De partijen maken opmerkingen over enkele onderdelen van de programmabegroting 2015. 
Zij zullen nader op de begroting ingaan in de nog in te dienen algemene beschouwingen. De 
begrotingsvergadering is 6 november 2014. 

 14.   7e suppletoire dienstjaar 2014

Er blijkt in het voorstel een rekenfout te zitten. Die zal worden verbeterd in het voorstel dat 
volgens de voorzitter geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering van 28 oktober 
2014. 
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    15.     Bestemmingsplan Spaarndam-Oost, 1e partiële herziening

De voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raad van 28 
oktober 2014.  

B-stukken

      16.   Provinciaal Inpassingsplan geluidszones Westpoort en Hoogtij

De commissie is het er over eens dat de gemeente stelling moet nemen tegen de uitbreiding 
van de geluidzones, omdat die tot extra overlast in Halfweg leiden en eventueel juridische 
stappen kan zetten. Eventuele compensatie moet eigenlijk al voor het van kracht worden van 
het PIP bekend zijn. 

    17.   Aanbevelingen werkgroep “onderhandelen” voor procedures omvangrijke   
           ruimtelijke projecten   

De commissie kan zich vinden in de aanbevelingen van de werkgroep waarin alle politieke 
partijen uit de raad vertegenwoordigd waren. Burgemeester Heiliegers zegt toe dat het 
college een schriftelijke reactie zal geven. 

    18.   Vervallen

19.  Samenwerkingsverbanden
 
Wordt voor kennis aangenomen. 

C-stukken

20. Politieke vragen over toegezonden C-stukken

Op de vraag over de gevolgen van het tekort in de MARAP van de IASZ antwoordt 
wethouder Westerman dat de gemeente een tekort tot 10 procent zelf moet betalen en 
daarboven compensatie bij het rijk kan vragen. De gemeente had een reserve van € 16.000 
op deze post, de rest (€ 66.000) wordt in de jaarrekening meegenomen. 

Algemeen

21.   Rondvraag

Burgemeester Heiliegers vindt de suggestie van de heer Bier (D66) om ook nieuwe inwoners 
van de gemeente, net als de genaturaliseerden een gemeentevlag te geven een goed idee. 
De opmerking van de heer Bier dat de nieuwe kinderburgemeester in Velsen woont en in 
Spaarndam West naar school gaat neemt de burgemeester mee in de evaluatie van de 
kinderburgemeester. De toezegging over de aankleding van het parkeerterrein bij de 
hockeyclub, weliswaar gedaan aan een inwoner, wordt op de lijst van toezeggingen 
toegevoegd.
Op de vraag van mevrouw Kerkhoff (PvdA) over de procedures voor een nieuwe 
gemeentesecretaris en een nieuwe griffier antwoordt burgemeester Heiliegers dat de 
procedure voor de vervanging van de griffier in het eerstkomende presidium wordt 
besproken. Over de gemeentesecretaris heeft het college op 7 oktober een voorgenomen 
besluit genomen, na advies van de Ondernemingsraad zal de definitieve benoeming op 14 
oktober plaats kunnen vinden. 

3



22.  Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 4 november 2014

De griffier, de voorzitter, 

A.J. Kuijper R.P. van Schie
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